
Z á p i s n i c a zo zasadnutia dňa 31.10.2011 
Obecného zastupiteľstva v Jastrabej

konaného na obecnom úrade o 17:00 hod.

Na základe zákona NR SR číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zmysle §12 bolo zvolané 
zasadanie obecného zastupiteľstva v Jastrabej s určením miesta, času, programu rokovania a 
v obci bolo verejne propagované.

1. Otvorenie zasadnutia
Zasadnutie  OZ  otvoril  Vojtech  Sklenár  a privítal  všetkých  prítomných  občanov  obce. 
Skonštatoval, že je prítomných 7 poslancov OZ a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania sa 
schopné. Prítomný bol aj hl. kontrolór obce p. Bulín.

Po  prečítaní  návrhu  programu zasadnutia,  vyzval  starosta  poslancov,  či  má  niekto 
niečo na doplnenie:

p.starosta: D1.  Doplnenie  bodu,  žiadosť  77.zboru  Lesná  zmes  Slovenského 
skautingu o finančný príspevok na akciu Mikuláša.

p.starosta: D2.Doplnenie bodu, žiadosť 77.zboru Lesná zmes Slovenského     
skautingu o nové priestory.

Ing.Mojžišková: D3.Doplnenie bodu, žiadosť eRko o finančný príspevok na rok 2012.

p.Mališ: D4.Doplnenie bodu, žiadosť ŠK Jastrabá o finančný príspevok na rok 
2012.

p. Struhárová: D5.Doplnenie bodu, inventúra obce Jastrabá za rok 2011.

Ing.Hort: D6.Doplnenie  bodu,  informácie  o zaplatení  nájmu  ERB  Finančné 
služby s.r.o.

 p.starosta: D7.  Doplnenie  bodu,  žiadosť  77.zboru  Lesná  zmes  Slovenského 
skautingu o finančný príspevok na rok 2012.

HLASOVANIE: za 7 proti 0 zdržalo sa 0

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:
Za zapisovateľa zápisnice bola zvolená Bc.Mališová Lenka
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Terézia Struhárová a Jaroslav Cabánik
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3. Kontrola uznesení:  
Starosta postupne prečítal uznesenia z minulého zastupiteľstva, ku ktorým sa vyjadril.
Uznesenie č.111/2011- OZ berie na vedomie správu auditora za rok 2009 a prešetruje ju do 
najbližšieho zasadnutia OZ. Riadny audit za rok 2009 spravený ešte nebol, je urobený iba 
predbežný audit.

Uznesenie č.113/2011-OZ ukladá obecnému úradu do najbližšieho OZ 31.10.2011 predložiť 
preberaciu správu od PPA ku KD Jastrabá. Starosta predložil protokol PPA.

Uznesenie č.115/2011-OZ berie na vedomie predložené doklady, ktoré budú zaúčtované do 
konca  roku 2011 je  potrebné predložiť  správu k použitiu  finančných prostriedkov.  Správa 
doposiaľ nebola predložená.

Uznesenie č. 116/2011-OZ berie na vedomie výkaz platenia poplatkov za KO a preštuduje ho
do najbližšieho zasadnutia OZ čo je 31.10.2011. Starosta informoval, o nezaplatení za KO 
a daň z nehnuteľnosti  za rok 2010, 2011. OZ následne prijalo uznesenie č.118/2011 a dohodlo 
sa na nasledovnom- 
každému  neplatičovi  bude  doručený  na  protipodpis  platobný  výmer  nedoplatkov 
s pripomienkou, ak výmer nebude uhradený najneskôr do konca roka, druhý januárový týždeň 
bude pohľadávka postúpená na exekúciu.

4.Informácia o poskytnutí finančných príspevkov od obce Ihráč pre ZŠsMŠ Jastrabá.
Na základe  žiadosti  obec  Ihráč  poskytla  1500eur  pre  ZŠsMŠ  Jastrabá  formou  darovacej 
zmluvy. 

5.Návrh  na  uzavretie  zmluvy  na  likvidáciu  komunálneho  odpadu  na  rok  2012- 
Technické služby- Žiar nad Hronom, a.s..
Po diskusií OZ prijalo uznesením č.119/2011 predĺženie zmluvy na dobu 1 roka.

6.Informácia od Daňavého úradu Žiar nad Hronom za účelom vykonania exekúcie.
Tí  občania  resp.  fyzické,  právnické  osoby,  ktorým  bývalé  PPD  ostalo  dlžné  finančné 
prostriedky  by  sa  mohli  prostredníctvom  exekučného  konania  prihlásiť  exekútorovi  na 
vymoženie pohladávok.  OZ prijalo uznesenie č.120/2011.

7.Žiadosť o nenávratnú finančnú výpomoc- Rímskokatolícka cirkev, farnosť Jastrabá.
Žiadosť bude prehodnocovaná pri zostavovaní rozpočtu na rok 2012. OZ prijalo uznesenie 
č.121/2011.

8.Prejednávanie nedoplatkov za komunálny odpad rok 2010,2011.
Tento bod bol prejednávaný  v kontrole uznesenia č.116/2011 a bolo prijaté k tomuto bodu 
nové uznesenie  č.118/2011 pri  čom boli  dohodnuté následné kroky v prípade nezaplatenia 
a ujasnené opatrenia formou exekúcie.

9.Informácia  –Okresná  prokuratúra  ZH  o nakladaní  s nehnuteľným  majetkom  pri 
odpredaji v obciach.
Starosta  informoval  o liste  z Okresnej  prokuratúry  o previerkach,  kde  bola  skúmaná  aj 
zákonnosť   mestských  a obecných  zastupiteľstiev  o schválení  prevodu  majetku  obce. 
Prečítal zistené  nedostatky  ako sú:

• Uznesenia miest a obce predkladané s návrhmi na vklad nie sú v súlade s § 9a Zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a neobsahujú údaje pre 
posúdenie, či to ustanovenie bolo dodržané.
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• Z uznesení nebolo možné zistiť,  či  obec (mesto) zverejnilo svoj zámer predať svoj 
majetok a jeho spôsob na úradnej tabuli.

• Na internetovej stránke a v regionálnej tlači dodržanie 15 dňovej lehoty na zverejnenie 
predať majetok priamym predajom nehnuteľnosti neboli jednoznačne identifikované

• Nebolo preukázané, že pri kupujúcich nejde o osoby, na ktoré je prevod vlastníctva 
priamym predajom vylúčený (§ 9a odsr.6 a 7).

• Pri prevodoch majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa nebol osobitný zreteľ 
zdôvodnený a z uznesení nebolo možné zistiť či obecné zastupiteľstvo rozhodlo 3/5 
väčšinou všetkých poslancov.

• Iné nedostatky..

Po diskusií sa dohodlo, že list bude zverejnený na webovej stránke našej obce.

10. Informácia o stave a odstraňovaní kolaudačných závad KD Jastrabá.

Starosta informoval  o obsahu stretnutí  s firmou BBS-Senohrad,  ktorá realizovala údržbu 
KD. Po obhliadke reklamovaných nedostatkov technikom sa dohodli na oprave marmolitu, 
hromozvod, ktorý bol v riešení sa zistilo, že nebol zakomponovaný v opravách a teda ani 
vo výkaze výmer. Ostatné nedostatky budú znova predkladané na reklamáciu.

11.Informácia hlavného kontrolóra obce Jastrabá podľa prijatých uznesení.

Hlavný  kontrolór  sa  vyjadril  k uzneseniam  a zhotovil  jednotlivé  správy,  ktoré  budú 
zverejnené na webovej stránke našej obce.

Vyjadrenie-  správu hlavného kontrolóra a správu starostu ohľadom chodu  píly  za celé 
obdobie od založenia budú zverejnené na stránke obce. 

Uznesenie č.114/2011-OZ ukladá hlavnému kontrolórovi  predložiť  správu k inventúre za 
rok 2010-31.10.2011-inventúra za rok 2010 bola vykonaná, správa bude zverejnená na 
stránke obce.

                     -inventúra za rok 2011 sa vykonáva 

Uznesenie  č.112/2011-OZ  ukladá  hl.  kontrolórovi  predložiť  správu  k výpisom  účtov  za 
obdobie 1.1.2011-31.10.2011. Kontrolór zhrnul, že obec má 5 účtov: 4 vo VUB a 1 v Dexia 
banke. Uviedol, že účty sú priebežne kontrolované.

Uznesenie č.103/2011-OZ ukladá hl. kontrolórovi podať správu k návrhu zmeny rozpočtu 
za  III  a IV  Q  na  schválenie  pred  ročnou  uzávierkou.  Kontrolór  informoval,  že  nie  je 
oprávnený  vytvárať  správu k zmene rozpočtu  obce.  P.  Struhárová pripomenula,  že  hl. 
kontrolór  je  povinný  sa  vyjadriť  k zmene  rozpočtu  pokiaľ  ho  ekonómka  predkladá  na 
schválenie po termíne, čiže keď bola predložená zmena rozpočtu za I. štvrťrok 2011 na pol 
roku a za pol rok v III. štvrť roku. Hl. kontrolór má povinnosť upozorniť na nesprávny postup 
ekonómky obce Jastrabá.

Uznesenie  č.110/2011-OZ  ukladá  hl.  kontrolórovi  spolu  so  starostom  a bývalým  hl. 
kontrolórom(ktorý je dlhodobo PN), pripraviť správu k záverečnému účtu obce za rok 2010-
31.10.2011.  Hl.  kontrolór  p.Bulín  podotkol,  že  správu  za  rok  2010  nebude  zhotovovať 
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nakoľko nebol  ešte hlavným kontrolórom v obci  Jastrabá a správu za rok 2011 nebude 
pripravovať  v spolupráci  so  starostom,  ale  sám.  P.  Struhárová  podotkla,  že  bývalý  hl. 
kontrolór  nie  je  už   zamestnancom  obce  Jastrabá  takže  nemôže  pripraviť  správu 
k záverečnému účtu za rok 2010 naopak hl. kontrolór p. Bulin túto povinnosť má, totiž on si 
musí  preštudovať účtovné doklady za rok 2010 a na základe výsledku správu predložiť 
nakoľko správu za rok 2010 vyžaduje aj nezávislá auditorka. Záverečný účet za rok 2011 
sa bude predkladať až po uzavretí roka a to v roku 2012.

12.Dohoda o návrhu rozpočtu na rok 2012- určenie priorít na rok 2012 pre obec 
Jastrabá. 

Tento bod sa presúva do programu  budúceho zastupiteľstva.

13.Vianočná výzdoba obce Jastrabá, stavanie vianočného stromčeka.

V diskusií  sa dohodlo, že vianočný stromček  tento rok bude vedľa KD- existujúci smrek. 
Z dôvodu väčšieho prostredia,  organizovania akcie dňa Mikuláša a skrášlenia Vianočnej 
atmosféry   dediny.  V štádiu  zvažovania  je  výzdoba.  Do popredia  sa  kladie  ekonomická 
nenáročnosť .   K bodu bolo prijaté aj uznesenie č.124/2011.

14. Informácia o stave a postupe pozemkových úprav v obci Jastrabá- Obvodný 
pozemkový úrad ZH.  Ide  o výmenu pozemkov-  prechod pomedzi kolektory FVE ERB 
Solar 1 až 4 s. r. o. -  spojenie ciest KÚ Jastrabá (bývalé PPD) a KÚ Pitelová. Cieľom je 
dohliadnuť na  vlastníctvo cesty v prospech obce.  OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie 
č.123/2011.

15. Rekonštrukcia kotolne ZŠ Jastrabá- projektová dokumentácia.

V spolupráci  s riaditeľom  školy  ZŠ  s MŠ  sa  dohodlo,  že  bude  vypracovaná  projektová 
dokumentácia na rekonštrukciu kotolne vo výške 1500eur. Projektová dokumentácia bude 
prikladaná do žiadosti o dotáciu z Envirofondu príp. žiadosti o riešenie opráv cez havaríjny 
fond.

Body riešené v doplnení:
D1. Doplnenie bodu, žiadosť 77.zboru Lesná zmes Slovenského     skautingu o finančný 
príspevok na akciu Mikuláša.  K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.127/2011 a žiadosť 
bola schválená. Akcia je plánovaná v  spolupráci s kultúrnou komisiou a konkrétna suma bude 
ešte prejednávaná.

D2.Doplnenie bodu, žiadosť 77.zboru Lesná zmes Slovenského  skautingu o nové priestory. 
Zbor žiada o poskytnutie priestorov na „starej pošte“, ktoré boli predtým využívané 
ako  byt  pre  šoféra  autobusov.  Priestor  je  priestrannejší,  vybavený  sociálnym 
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a vykurovacím  zariadením.  V zbore  je  toho  času  viac  detí  ,  ktorým  by  chceli 
poskytnúť čo najkvalitnejší skautský výchovný program. Vypĺňať ich voľný čas, je 
pre ne zábavný a formuje správne ich osobnosť. Žiadosti sa vyhovelo, OZ prijalo 
uznesenie č. 125/2011.

D3.Doplnenie bodu, žiadosť eRko o finančný príspevok na rok 2012.
OZ prijalo uznesenie č.128/2011.  Žiadosť bude zohľadnená pri zostavovaní rozpočtu 
na rok 2012.

D4.Doplnenie bodu, žiadosť ŠK Jastrabá o finančný príspevok na rok 2012.
OZ prijalo uznesenie č.129/2012. Žiadosť bude zohľadnená pri zostavovaní rozpočtu 
na rok 2012.

D5.Doplnenie bodu, inventúra obce Jastrabá za rok 2011.
Obecné  zastupiteľstvo  určilo  3  skupiny  na  vykonanie  inventarizácie  hmotného  účtovného 
majetku obce Jastrabá:
1-skupina predseda Ing.Mojžišková Michaela- Struhárová Terézia 

                                      -Bc.Mališová Lenka

2-skupina predseda       Janovič Michal:          - Mališ Tomáš
                                                                          -Cabánik Jaroslav

3-skupina predseda        Ing.Hort Ján:              - Ing.Kráľ 

D6. Doplnenie bodu, informácie o zaplatení nájmu ERB Solar 1 až 5 s. r. o.
Ing.  Hort  chcel  vedieť  či  spoločnosť  ERB  Finančné  služby  s.r.o.  na  základe  súdneho 
rozhodnutia zaplatila sumu  10 000eur do 31.10.2011. Starosta danú skutočnosť prešetrí 
a v prípade  nezaplatenia  bude  pohľadávka  postúpená  na  exekučný  úrad.  OZ  prijalo 
uznesenie 122/2011.

D7. Doplnenie bodu, žiadosť 77.zboru Lesná zmes Slovenského     skautingu o finančný 
príspevok  na  rok  2012.  Tento  príspevok  bude  využitý  na  akcie  detí  zo  zboru  a materiál 
potrebný  na  družinovky.  OZ prijalo  uznesenie  č.126/2011.  Žiadosť  bude  zohľadnená  pri 
zostavovaní rozpočtu na rok 2012.

16. Schválenie uznesenia

Uznesenia OZ tvorilo priebežne. Následne po zasadnutí boli vytlačené a podpísané.

17. Záver

Starosta obce poďakoval za účasť na zasadnutí.
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Za  správnosť  zodpovedá  zapisovateľka          Bc.  Mališová 
Lenka                       ...........................

V Jastrabej, dňa   ..................................

Overovatelia zápisnice, podpísané dňa..................................                                Vojtech  
Sklenár

Struhárová Terézia.........................................                                  starosta  
obce

Cabánik Jaroslav .............................................
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